
Crits i picabaralles al ple de Lloret per la reforma del mercat

L'oposici� acusa l'equip de govern de ÇxanxullerÈ per admetre a tr�mit

l'estudi de viabilitat econ�mica de la proposta feta per una empresa

privada per rehabilitar i explotar l'equipament els pr�xims 40 anys

Un grup de paradistes van protestar en el ple.

La proposta feta per una empresa privada a l'Ajuntament de Lloret

de Mar

[http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-lloret-de-mar.html]

per rehabilitar i explotar el mercat municipal va provocar ahir, una

agria discussi� entre l'oposici� i l'equip de govern en el ple. Els

crits, els insults i les picabarallesvan imperar en les diferents

intervencions dels par tits que formen el consistori lloretenc.

Sobretot per par t de l'oposici� (ICV-EUiA, Millor, A Lloret si es Pot i

Cs) que van criticar diferents aspectes de la proposta i van

demanar i exigir, sense �xit, que es retires el punt de l'ordre del dia.

Concretament es por tava a ple l'admissi� a tr�mit de l'estudi de viabilitat econ�mica del projecte presentat per la

mercantil L&MG Par tners SL, perqu� pugui sor tir a licitaci� p�blica.

Les concessions d'aquest equipament -de 30 anys de durada- van caducar el 2014 i des de llavors es van seguir

de manera Çprec�ria f ins a trobar una soluci� per aquest equipamentÈ va explicar el regidor de Mercats, Cristian

Fern�ndez (PSC) qui va precisar que l'empresa inver tiria 2,5 milions d'euros i es crearien parades de degustaci�

i es conservarien les de venda al detall.

ÇEl que pret�n l'equip de govern -PSC, CiU i ERC- �s privatitzar la gesti� del mercat municipalÈ va criticar el

regidor de A Lloret S�, Es Pot, Paulino Gracia, qui va aixecar els aplaudiments d'alguns dels paradistes presents a

la sala de plens.

ÇDiuen que el mercat est� mor tper� pensem que vost�s l'han deixat morirÈ va afegir Gracia qui va proposar que

s'inver teixi diners p�blics per reformar l'equipament. M�s enll� va anar l'edil de Ciutadans, Jorge Hern�ndez, qui

va acusar l'equip de govern de Çno fer resÈ i de presentar un Çprojecte inviable i innecessariÈ.

ÇEns presenten una zona l�dica de bars. No s'assembla a res a un mercat municipalÈ va criticar Hern�ndez



puntualitzant que el document Çno inclou estudi de seguretat i salutÈ. ÇEls exigim que parin, estudi�n millor el

projecte i el por tem al ple amb tot el consens social que requereix un tema aix�È va demanar.

Tamb� l'edil d'ICV-EUiA, Javier Rodr�guez Pacios va criticar que Fern�ndez Çrenuncia a gestionar all� p�blic i ho

privatitzaÈ i que es passar� Çde mercat a gastrobarÈ. El m�s dur per�, va ser el regidor del Millor, Marc Fuer tes.

ÇAix� fa tuf de tripijoc, tornem a l'era CrespoÈ va dir Fuer tes qui va seguir criticant que l'equip de govern fa Çdos

anys que dorm a la pallaÈ, que Çregalen una instalálaci� municipal a una privadaÈ o que Çhan desquar titzat el

mercat. ÇEls hi garanteixo que aix� acabar� al jutjatÈ va dir Fuer tes afegint que aquest �s Çel primer tripijoc de

l'era DulsatÈ.

Per la seva par t, l'alcalde Jaume Dulsat (CiU) va aclarir ques'aprovava una admissi� a tr�mit i no una licitaci�. ÇNo

t� per qu� guanyar aquesta empresaÈ va dir Dulsat qui va subratllar que actualment el consistori Çno pot assumir

aquesta inversi�È.

El regidor Jordi Orobitg (ERC) va precisar tamb� que l'oposici� no havia presentat cap proposta de millora. Ç�s

vergony�s venir aqu� a fer pol�tiques populistes i rastreres i voler enganyar la gentÈ va llan�ar Orobitg a

l'oposici�. ÇNom recordo que cap grup hagi presentat ni una punyetera esmena o proposta per dinamitzar el

mercatÈ va afegir. Finalment l'edil de Mercats va assegurar que Çla voluntat �s que els paradistes continui�n amb

el nou concessionariÈ.

El punt va ser aprovat amb 12 vots a favor-amb el del regidor no adscrit, Enric Mar t�nez- i 9 en contra.
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